
 
Jäsenten esille ottamat asiat 
  
Martinseurakunnan seurakuntaneuvosto § 149    
      
 
 
Esitys Käsitellään jäsenten esille ottamat asiat. 

 
Päätös Marja-Liisa Salminen ilmaisi huolensa partiolippukunta Louhen-

Tyttöjen käytössä olevan parakin kunnosta. Aino Perälä kertoi, ettei 
parakille ole ilmeisesti tehty käyttöönottotarkastusta, ja siellä on 
lattioilla yhä rakennusmateriaaleja. Parakissa on mahdollisesti 
muitakin puutteita, josta syystä täysimääräisen vuokran maksaminen 
tuntuu kohtuuttomalta. Kirkkoherra ottaa yhteyttä 
kiinteistökehityspäällikkö Mikko Artukkaan tilanteen saattamiseksi 
kuntoon. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


